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Fra: Kjersti Bø [barnehagen@brumund.no] 
Sendt: 3. desember 2007 15:14 
Til: Postmottak KD 
Kopi: PBL 
Emne: Merknader til høringsnotatet om endringer i barnehageloven 
Her er litt om våre meninger om hvordan vår barnehage bør finansieres i framtida:
 
Rammefinansiering, der kommunen får ansvaret for å overføre all økonomisk støtte til barnehagen, 
ser ikke positivt ut for oss.  Vi er også tvilende til om kommunen selv synes rammefinansiering vil 
være en positiv endring, da vi vet de har mye jobb med tildeling av kommunalt tilskudd allerede.
 
Slik det er i dag, får vi vite hva vi får i tilskudd fra kommunen tidligst i mai.  I 2007 fikk vi tilskuddet til 
st.Hans!  Vi måtte få forskudd på statstilskuddet som skulle utbetales i juli for å ha råd til å utbetale 
feriepenger!
 
Det sier seg selv at vi ikke kan drive barnehagen et halvt år uten å engang vite hva vi får i tilskudd.  
Ei heller kan vi drive uten tilskudd i et halvt år, da vi ikke har nok penger "på bok".
 
Vi har liten tro på at dersom kommunen får det hele og fulle ansvaret for finansiering av 
barnehagene, så vil de plutselig bli i stand til å regne ut og utbetale tilskuddet fra januar.
 
Andre svært viktige punkter er etter vår mening økonomisk likebehandling, og at tildelinga av midler 
skal være mulig å kontrollere og etterprøve for oss.  Dette må departementet ta med i sin 
planlegging!
 
Med vennlig hilsen
Brumund barnehage
Kjersti Bratberg Bø
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